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Projekt protokołu nr XI/25 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 27 lutego 2025 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 15:46. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 16 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecny był Wojciech Jagiełło. 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz gościa 

Pawła Hajduka – Nadleśniczego Nadleśnictwa Kędzierzyn, który zadeklarował, że będzie 

uczestniczył w sesjach Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w ramach zacieśnienia współpracy. 

Poinformował, że zastosował pismo do pani Komendant Powiatowej Policji w Kędzierzynie-

Koźlu z zaproszeniem na sesję, jednak pani komendant jak i jej zastępca nie mogli uczestniczyć 

dzisiaj w sesji, poprosili o możliwość uczestnictwa w innym terminie.  

W porządku obrad nie przeprowadzono żadnych zmian. Porządek obrad XI sesji Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr X/24 z sesji Rady Miasta z dnia 30 stycznia 2025 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej, stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego za rok 2024.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w 

działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla 

członków ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Kędzierzyn-Koźle. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia 

na lata 2023-2025. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do programu pn. Opolska 

Karta Rodziny i Seniora. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2025 roku”. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu. 

11. Podjęcie uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie przyjęcia Programu 

osłonowego Gminy Kędzierzyn-Koźle „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Cisowa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, 

w tym przedszkoli specjalnych, innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych 

przez osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie 

Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości pobrania i 

wykorzystania udzielonej dotacji. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z autopoprawką. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawkami. 

16. Wybór przedstawiciela Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle do udziału w pracach zespołu 

doradczego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle pod nazwą Rada ds. ochrony zabytków. 

17. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr X/25 z sesji Rady Miasta z dnia 30 stycznia 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr X/25 z sesji Rady 

Miasta z dnia 30 stycznia 2025 r.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Tomasz Kiel, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 
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4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 31 stycznia do 18 lutego 2025 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.2.2025 z 19 lutego 2025 r. oraz z 26 lutego 2025 r. będące uzupełnieniem informacji 

z 19 lutego). 

Prezydent Miasta poinformowała, że Gmina Kędzierzyn-Koźle dostała 100% dofinansowania 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na remont ulic Poniatowskiego, Planetorza i Tadeusza 

Kościuszki. Dodała, że został rozpoczęty remont placu zabaw na Plantach. Wspomniała 

również o wystawie dotyczącej historii polskiej siatkówki w Hali Sportowej Azoty.  

 

 

5. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej, stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

za rok 2024. 

 

Michał Nowak zauważył, że w ostatnim czasie na rynku brakuje patroli Straży Miejskiej, 

zwrócił uwagę, że dużym problemem jest przejeżdżanie samochodów przez rynek.  

Komendant Straży Miejskiej Aleksy Ptaszyński przypomniał, że pod koniec roku, kiedy zostało 

wprowadzone oznakowanie B-1 na rynku został zadysponowany patrol pieszy i ich działania 

przynosiły efekt. Jeżeli jest ponownie potrzeba zostaną wzmożone działania w tych okolicach, 

chociaż uważa, że wraz ze zmiana oznakowania sytuacja uległa poprawie.  

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, że na skrzyżowaniu ulic Gazowej i Piastowskiej leży potężny 

karton z jarzeniówkami. Tam leżały wcześniej odpady wielkogabarytowe, które zostały zabrane 

przez Czysty Region, a jarzeniówki zostały, ponieważ nie są to odpady wielkogabarytowe. 

Zwrócił się z prośbą o podjęcie interwencji. 

Aleksy Ptaszyński stwierdził, że przyjmuje zgłoszenie i sprawdzi tą sytuację. 

Jakub Gładysz zapytał o sprawy sądowe o ukaranie w związku z nieprzyjęciem mandatów. 

Komendant odpowiedział, że 100% spraw było wygranych.  

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, czy wpływały do Straży Miejskiej sygnały odnośnie 

opiniowania miejsc do realokacji potencjalnych emigrantów.   

Aleksy Ptaszyński poinformował, że nie wpływały. 

Ewa Czubek zapytała, czy zdarzały się interwencje dotyczące zakłócania porządku publicznego 

w związku z odpalaniem materiałów pirotechnicznych w tych dniach, w których nie wolno tego 

robić.  

Komendant Straży Miejskiej poinformował, że nie przypomina sobie takich interwencji. 
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Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w 

działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hanna Białas, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XI/100/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach lub szkoleniach dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia 

na lata 2023-2025. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/101/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia  

na lata 2023-2025 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do programu pn. Opolska 

Karta Rodziny i Seniora. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XI/102/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do programu pn. Opolska Karta Rodziny 

i Seniora 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2025 roku”. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Ewa Czubek przeczytała fragment uchwały „Sterylizację oraz kastrację zwierząt, których 

właściciele są zameldowani na pobyt stały w Kędzierzynie Koźlu wykonują zakłady lecznicze 

dla zwierząt wybrane w trybie konkurencyjnym”.  Zwróciła uwagę, że był taki czas, kiedy ta 

oferta widniała w Biuletynie Informacji Publicznej. Radna od jakiegoś czasu nie potrafi jej 

znaleźć, a ma informacje od weterynarzy, że nie mają wiedzy o tym, a chcieliby wziąć w tym 

udział.  

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa, Gabriela Helbin-Golasz 

poinformowała, że każdego roku jest kierowane zapytanie ofertowe do weterynarzy, jest 

informacja tablicy ogłoszeń na stronie internetowej. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/103/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2025 roku” 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki*, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras*, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

*radny Andrzej Kopacki wyszedł z sali obrad i nie brał udziału w głosowaniu, natomiast radna 

Anna Kras pomyłkowo zagłosowała na tablecie radnego.   

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XI/104/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11. Podjęcie uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie przyjęcia Programu 

osłonowego Gminy Kędzierzyn-Koźle „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie 8 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 



8 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XI/105/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

w sprawie przyjęcia Programu osłonowego Gminy Kędzierzyn-Koźle „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Cisowa. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 
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Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XI/106/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej  

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Cisowa 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, w 

tym przedszkoli specjalnych, innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 

osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie Gminy 

Kędzierzyn-Koźle oraz trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości pobrania i 

wykorzystania udzielonej dotacji. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XI/107/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli, w tym 

przedszkoli specjalnych, innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 

osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie 

Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz trybu przeprowadzenia kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania udzielonej dotacji 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z autopoprawką. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hanna Białas, poinformowała, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z pytaniem o jaką kwotę będą zwiększone stypendia 

sportowe.  

Prezydent Miasta poinformowała, że zgodnie z wnioskiem komisji o 60 tys. zł.  

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że w ostatnim posiedzeniu Komisji Edukacji 

Kultury i Sportu uczestniczyły kluby sportowe. Zaznaczyła, że stypendia sportowe są za niskie, 

chce zawnioskować o ich podniesienie. Źródłem finansowania miałyby być wolne środki. 

Zwróciła uwagę, że kluby sportowe mają coraz mniej osób, inwestycja w młode osoby 

odnoszące sukcesy powinna być dla radnych znacząca.  

Prezydent Miasta stwierdziła, że jeśli chodzi o wolne środki trzeba poczekać na inne zadania. 

Stypendia zostały zwiększone o 60 tys., rok 2024 został podsumowany i zakończony. Jeżeli 

członkowie komisji uważają, że jest to za mało można przygotować taki wniosek, ale na 

przyszły rok.  

Radna Kukolka-Bogocz poinformowała, że już na początku 2024 r. mówiła o problemie jakim 

są niskie stypendia sportowe i na posiedzeniu komisji zgłosiła wniosek o powołanie zespołu ds. 

analizy uchwał innych miast aby skonstruować nową uchwałę, która będzie opiewała o większe 

środki, ale nie został powołany. 

Sabina Nowosielska stwierdziła, że nie słyszała o takim wniosku, zwróciła się do radnej o jego 

przedstawienie.   

Katarzyna Kukolka-Bogocz poprosiła o 10 minut przerwy. 

Adam Oczoś stwierdził, że nie wie jakie skutki finansowe będzie wnosił ten wniosek, 

zaproponował złożenie go do pani prezydent, która się do niego odniesie.  

Andrzej Kopacki poinformował, że sugerował na posiedzeniu komisji aby radna złożyła 

interpelację w tej sprawie, wtedy byłaby jakaś racjonalna odpowiedź i można podejmować 

konkretne działania. Dodał, że każdy chciałby, aby stypendia były wyższe, ale gmina 

funkcjonuje w jakiś realiach i trzeba podejmować przemyślane decyzje.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnej Katarzyny Kukolki-

Bogocz o przerwę:  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek uzyskał poparcie i ogłosił przerwę, która trwała 

od 15:00 do 15:10.  

Po przerwie radna Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że złoży interpelację do pani 

prezydent w sprawie ustalenia wysokości stypendiów sportowych.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z 

autopoprawką:  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała wraz z autopoprawką została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XI/108/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką nr I i II 
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Wiceprzewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hanna Białas, poinformowała, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XI/109/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2025-2040 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

16. Wybór przedstawiciela Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle do udziału w pracach zespołu 

doradczego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle pod nazwą Rada ds. ochrony zabytków. 

 

 

Fabian Pszon zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Kukolki-Bogocz, która brała już udział w 

pracach tego zespołu i będzie je kontynuować. Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Adam Oczoś zgłosił kandydaturę radnego Michała Nowaka. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Ireneusz Wiśniewski zgłosił kandydaturę radnej Ewy Czubek. Radna wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Jacek Król zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatur.  

Prowadzący obrady poddał ww. wniosek pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Głosowano w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle do udziału w 

pracach zespołu doradczego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle pod nazwą Rada ds. ochrony 

zabytków - kandydaci Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ewa Czubek: 

 Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Do udziału w pracach zespołu doradczego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle pod nazwą 

Rada ds. ochrony zabytków zostali wybrani kandydaci: Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał 

Nowak oraz Ewa Czubek. 

 

17. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że zrobiła odwołanie od negatywnej 

decyzji Wojewody Opolskiej dotyczącej utworzenia terenowego punktu paszportowego w 

Kędzierzynie-Koźlu. Zgodnie z ustawą jednostka samorządu nie może finansować tych działań, 

trzeba poczekać na odpowiedź wojewody.  

Marek Piasecki zaproponował wsparcie działań pani prezydent poprzez wystosowanie apelu 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle do Wojewody Opolskiej.  

Prezydent Miasta stwierdziła, że lepiej najpierw poczekać na odpowiedź wojewody.  
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Jacek Król zwrócił uwagę, że w przypadku negatywnej decyzji wojewody na odwołanie może 

być ciężko ją zmienić, jego zdaniem lepiej złożyć apel już teraz.  

Michał Nowak podzielił się opinią, że lepiej poczekać na rozstrzygnięcie wojewody, podkreślił, 

że każdą decyzję można zmienić, przypomniał, że działania podejmują również inne osoby np.  

poseł i senator z naszego miasta.  

Prezydent Miasta poinformowała, że w sytuacji odmownej decyzji wojewody wystąpi do 

wyższej instancji tj. Ministra Spraw Wewnętrznych. 

Andrzej Kopacki wyraził niezrozumienie co do decyzji wojewody, dodał, że w województwie 

opolskim jest tylko jedno biuro paszportowe, gdzie w województwie śląskim jest ich wiele.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

18. Wolne wnioski. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się 27 

marca o godz. 14:00.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że chce złożyć wcześniej zapowiedziany wniosek 

o przygotowanie zmian w § 2 ust. 1 uchwały nr LXIII/703/10 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w zakresie sztywnego określenia wartości nie mniejszej niż 30% przeciętnego wynagrodzenia 

w II  kwartale roku poprzedzającego rok przyznania stypendium sportowego. Wspomniana 

uchwała powinna zawierać sztywną regulację kwoty bazowej. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że zastępca prezydenta Tomasz Radłowski powoła zespół, 

który się tym zajmie.  

 

Adam Oczoś stwierdził, że trzeba oszacować skutki finansowe, więc radna może to złożyć jako 

interpelację, ale jest jeszcze druga droga – inicjatywa uchwałodawcza.  

 

Ewa Czubek wyraziła wątpliwości co do tego wniosku, podstawą jest kwota za ubiegły III 

kwartał, która wynosi 8161,62 zł, 30% podstawy tej kwoty to 2448,48 zł, maksymalna kwota 

to jest 150% podstawy, co wynosi ponad 3600 zł. Jej zdaniem maksymalne stawki nie są niskie, 

problemem jest kwota przyznawana w danym roku na stypendia. Nie widzi potrzeby zmiany 

zapisów w uchwale, tylko w danym roku budżetowym pani prezydent wskaże ile jest pieniędzy.  

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że w uchwale nie są zawarte widełki, ile można przekazywać 

pieniędzy, tylko katalog opcji – 150%, 130%, 80% i 60%, najniższą opcją przyznanego 

stypendium jest 60% kwoty wyliczonej jako 30% przeciętnego wynagrodzenia. 

 

Ewa Czubek nie zgodziła się z przedmówcą, uważa, że jest to maksymalna kwota, nie ma 

wyznaczonej kwoty minimalnej. 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że to trzeba skonsultować i przygotować.  
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Michał Nowak podzielił się opinią, że jest to trudny temat, który musi być radzie precyzyjnie i 

dokładnie przekazany radzie, nie wie nawet jaki jest tytuł uchwały o której jest mowa. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie widzi więcej chętnych do zabrania głosu i 

przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad. 

 

19. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XI sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 15:46 

 

  

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 

 


